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Aan: College van B&W

Betreft: MRA

Geacht college,

3 februari stond er een artikel in de Gooi- en Eemlander over de MRA en de ambities van de MRA om 
zich verder te ontwikkelen tot metropool1. In dit artikel wordt gesproken over het advies van Ben 
Verwaayen en zijn pleidooi voor een sterkere MRA. In het advies van Verwaaijen wordt gesteld dat het 
ontbreekt aan een breed gedragen regionale visie. En dat er een nieuw model nodig is met een 
governance gericht op slagkracht en draagvlak. Het beeld wat uit het krantenartikel naar voren komt is 
dat van een zelfstandig bestuursorgaan met een eigen bureau en eigen bevoegdheden.

Wij hebben een aantal vragen aan u. in het artikel wordt gezegd dat mevrouw Halsema (zie ook het 
interview in het FD2) de reacties op het advies van Verwaaijen als ‘hoopvol en afwachtend’ typeert. 

- Wat was uw reactie op dit advies?
- Bent u bereid dit advies ter kennis te brengen van de gemeenteraad?
- Wat verstaat u onder een governance gericht op slagkracht en draagvlak?
- Hoe ziet u dit draagvlak vertaalt in betrokkenheid van de gemeenteraad van Hilversum

In het artikel in de G&Eemlander wordt gesteld dat er een transitiecommissie is ingesteld waarin onder 
andere wethouder Kuipers zitting heeft. Dit is ook per brief aan de gemeenteraad gecommuniceerd.

- Met welke opdracht/boodschap zit wethouder Kuipers in deze transitiegroep en als 
vertegenwoordiging waarvan?

- Betreft dit een nieuwe nevenfunctie van de heer Kuipers?
- Is deze transitiegroep een voorloper van het bestuur (nieuwe governance) zoals dit verwoordt is 

in het advies van Verwaaijen?

In het artikel wordt gesproken over een extra bijeenkomst van de Regiegroep op 17 februari 
aanstaande, waarin de voorstellen van de transitiecommissie besproken worden. Deze wordt ook 
aangekondigd in de brief van de MRA van 12 januari j.l3. Dat zijn dus de voorstellen waar ook wethouder 
Kuiper aan heeft meegewerkt. 

- Zijn deze voorstellen getoetst bij de gemeenteraad van Hilversum?
- Zo nee, waarom niet en gaat u dit nog doen?

Namens de PvdA-fractie,

Jacqueline Kalk & Femke van Drooge

1 https://www.gooieneemlander.nl/cnt/DMF20210202_5475004
2 https://fd.nl/weekend/1368837/amsterdam-moet-zijn-arrogantie-jegens-buurgemeenten-afschudden
3 https://zaanstad.raadsinformatie.nl/document/9686424/1/01b_brf_MRAbreed%20transitiecie_20210113_def
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